
Snakken gik om stierne 
Naturfredningsforeningens afdeling i Fredensborg Kommune har holdt årsmøde på Humlebæk 

Bibliotek. Et halvt hundrede af foreningens lokale medlemmer var mødt op og hørte først Niels 

Peter Hansen fortælle om Danmarks Naturfond, der måske ikke er så kendt i offentligheden, selv 

om den ejer 15 naturperler fordelt over hele landet. I Nordsjælland er det Gadevang Mose, der 

byder på flere spændende naturtyper, blandt andet en såkaldt hængesæk. 

Niels Hald aflagde beretning på den lokale bestyrelses vegne og fortalte blandt andet om 

afdelingens bemærkninger til den kommunale strategiplan og den regionale udviklingsplan og om 

Fredensborg Høslætlaug, der nu i fire år har været i gang på Skovfogedengen i Gammel Grønholt 

Vang, hvilket allerede har resulteret i et mere spændende og afvekslende planteliv. Derefter fortalte 

Dennis Jæger om de mange ture, som afdelingen har stået for i årets løb, blandt andet en tre-dages 

tur til Nordtyskland for at se de titusindvis af traner, der om efteråret gør holdt lige syd for 

Østersøen for at søge føde på deres vej mod varmere himmelstrøg.  

Spørgsmålene fra tilhørerne drejede sig interessant nok mest om et emne, som ikke var berørt i 

beretningen, nemlig stierne i kommunen. Dem bør man passe på, og det kniber nogle steder. 

Der var også valg til bestyrelsen. Odd Bakkengen, Humlebæk, afløser Dennis Jæger, Kokkedal, 

som ikke ønskede genvalg.  

 

 

 

   


